
[06-10-2022 11:27:58] Ursula Bekhuis: Ursula Bekhuis heeft de groep Azc albergen 
gemaakt

[06-10-2022 11:27:58] Azc albergen: Ursula Bekhuis heeft u toegevoegd
[06-10-2022 11:30:14] Ursula Bekhuis: Dag allemaal, zoals aangegeven heb ik deze 
app groep aangemaakt. Heb jullie allen gesproken mbt voorstel.• stuurt 
aangepaste tekst nog in deze app groep, waarbij verzoek aan jullie om akkoord te 
geven voor tekst raadsbrief.Tot die tijd graag deze info bij je houden.

[06-10-2022 12:53:32] Stijn Hesselink: •
[06-10-2022 12:53:55] Stijn Hesselink: Is de verwachting dat het eind deze week 
naar de buurt etc kan?

[06-10-2022 13:32:18] <bijgevoegd:
00000007- PHOTO-2022-10-06-13-32-18.jpg>
[06-10-2022 13:33:18] Hierbij de tekst. Dit betreft de 
aangepaste tekst na bespreking gisterenavond. Ursula heeft hier de anderen over 
bijgepraat.

[06-10-2022 13:37:41] Stijn Hesse1ink: •

[06-10-2022 14:12:22] Christel Luttihuis: Is dit ook de tekst waar COA zich in 
kan vinden ?
[06-10-2022 14:12:28] Christel Luttihuis: A
[06-10-2022 14:12:59] Christel Luttihuis: Punt 1 gesteld.... Er is niet gekozen 
voor vastgesteld. Bewust?
[06-10-2022 14:13:04] Christel Luttihuis: Verder oké

[06-10-2022 14:21:53] Alexander Plegt: Ik ben akkoord, hoor graag zsm of het coa 
tekent en heeft getekend. Pas dan kunnen we verder.

[06-10-2022 14:22:16] Noortje Haarman: Akkoord!!

[06-10-2022 17:31:05] Hans Te Kolste:

[06-10-2022 17:42:12] Ursula Bekhuis: Onderstaand de aangepaste tekst nav jullie 
wijzigingen. Graag vanavond bericht of dit akkoord is, dan kan de mail 
morgenochtend naar coa verzonden worden. Wellicht te overvloede: deze info nog 
niet delen
[06-10-2022 17:42:32] Ursula Bekhuis: <bijgevoegd:
00000018- PHOTO-2022-10-06-17-42- 32.j pg>

[06-10-2022 17:42:48] Alexander Plegt: Akkoord
[06-10-2022 17:43:53] Stijn Hesselink: Akkoord
[06-10-2022 17:59:02] Christel Luttihuis: Akkoord 
[06-10-2022 18:12:56] Noortje Haarman: Akkoord
[06-10-2022 18:13:33] Hans Te Kolste: Akkoord

[06-10-2022 21:20:48] _ <bijgevoegd:



00000024-PHOTO-2022-10-06-21-20-48.jpg>
[06-10-2022 21:20:48] <bi jgevoegd:
00000025- PHOTO-2022-10-06-21-20-48.jpg>
[06-10-2022 21:22:39] De vraag is of jullie ook nogmaals 
jullie reactie willen geven op de totale mail (zie hierboven) die naar het COA 
wordt gestuurd.  
[06-10-2022 21:24:10] Een vraag namens Wilmien en Ursula.

[06-10-2022 21:47:56] Alexander Plegt: Akkoord
[06-10-2022 22:09:10] Noortje Haarman: Akkoord
[06-10-2022 22:14:06] Hans Te Kolste: Akkoord
[06-10-2022 22:52:25] Christel Luttihuis: Akkoord
[07-10-2022 07:21:30] Stijn Hesselink: Akkoord

[07-10-2022 07:41:33] Wilmien Haverkamp: Dank voor de reacties. De antwoordman 
aan het COA heb ik zojuist verzonden.
[07-10-2022 18:47:25] Wilmien Haverkamp: Ik stuur jullie zo per mail het 
antwoord van het COA. Ze kunnen zich vinden in onze tekstaanpassingen. Zoals met 
jullie afgesproken wordt er maandag gecommuniceerd en houden jullie de 
informatie tot er een seintje van Ursula, • of mij komt. Dan wordt tevens 
de raadsbrief verzonden. Goed weekend gewenst

[07-10-2022 18:53:52] Hans Te Kolste: top.
[07-10-2022 18:55:19] Stijn Hesselink: Goed om te horen, super
[07-10-2022 18:59:38] Christel Luttihuis: Mooi om te horen! Wij krijgen een 
seintje van jullie wanneer we de fractie kunnen inlichten.
[07-10-2022 19:14:56] Wilmien Haverkamp: Inderdaad, zoals woensdag afgesproken 
krijgen jullie maandag een seintje
[07-10-2022 21:58:58] Alexander Plegt: Top

[08-10-2022 08:48:45] Noortje Haarman: t

[10-10-2022 09:03:26] Ursula Bekhuis: Raadsbrief is verzonden, jullie kunnen 
bericht delen. Inwoners worden nu geïnformeerd
[10-10-2022 09:03:59] Alexander Plegt: Bedankt
[10-10-2022 09:04:32] Christel Luttihuis: Willen jullie de raadsbrief in deze 
app zetten? Of mailen naar •
[10-10-2022 09:04:42] Christel Luttihuis: Bijvoorbaat dank

[10-10-2022 09:05:39]
[10-10-2022 09:06:37]

□ verstuurd
We volgen het volgende tijdpad. Om 9.00 

uur informeren we de direct omwonenden, de achterban groep en de dorpsraad. 
[10-10-2022 09:07:21] Eveneens informeren we een aantal direct 
omwo n e n d e n.   
[10-10-2022 09:09:57] Omstreeks om 12.00 gaat er een 
inwonersbrief de deur uit en om 13.00 uur een persbericht. 
[10-10-2022 09:11:09] Om 17.00 uur is er een inloop voor 
degene die vanochtend een telefoontje hebben gehad. Zij kunnen als ze willen dan 
een toelichting krijgen.

[10-10-2022 09:17:40] Christel Luttihuis: Is dit ook voor raadsleden 
toegankelijk of alleen voor inwoners?
[10-10-2022 09:21:14] Ursula Bekhuis: Is niet de bedoeling, alleen direct 
omwonenden en 2 personen per groep (dr, achterban)



[10-10-2022 09:25:28] Hans Te Ko ste: Maa de fract evoo zitters w l en wel
graag de reac ies we en.

[10-10-2022 09:34:47] W lmien Haverkamp: Inmiddels heb ik _  
 en •  namens Achterban Albergen te e on sch gesproken. Z j

reageerden posi ief op de einddatum van 10 jaar en bedankten ook voo de inzet. 
[10-10-2022 09:35:01] Alexande P eg Mooi te horen

[10-10-2022 09:46:22] Noortje Haarman: Kan iemand m j ook ma len op

[10-10-2022 09:48:11] Raadsbrief Afspraken COA en Gemeente
Tubbergen AZC Albergen (002).docx • 1 pagina <bi gevoegd: 00000056-Raadsbrief
Afspraken COA en Gemeente Tubbergen AZC Albergen (002).docx>
[10-10-2022 09:49:39] Q vers uurd
[10-10-2022 09:50:27] Noor je Haarman: Dankjewe !

[10-10-2022 10:15:37] W lmien Haverkamp: Wethoude Oude Avenhuis heeft als
kernwethouder met een vd leden van de dorpsraad te e on sch con a t gehad
(voorzi ter was niet tele on sch bereikbaa ) en zi n reac ie was: dat is moo
[10-10-2022 11:26:11] Chr stel Lut ihuis: K inkt posi ief!
[10-10-2022 11:34:51] S i n Hesse ink: Hoo idd pos t eve gelu den
[10-10-2022 11:34:54] S i n Hesse ink: Mooi BB

[11-10-2022 17:30:20] U sula Bekhu s: Dag al emaal, gisteren hebben we een
gesprek gehad met aantal omwonenden, dr leden en achterbangroep. In ove leg met
W lmien, zou ik ju ll e graag ko t bi praten hierover, voorstel om dat
aans uitend aan presidium te doen, of gelijk na de comm ssie (bee je afhankel jk
van de t i d ) .

[11-10-2022 18:03:22] Noor je Haarman: d
[11-10-2022 18:09:51] Alexande P eg Top!
[11-10-2022 18:21:07] Chr stel Lut ihuis: P ma, voo keu na presidium
[11-10-2022 19:05:20] U sula Bekhu s: Laten ju ll e w ten wannee ui komt?
[11-10-2022 19:05:47] Hans Te Ko ste: Na het presidium
[11-10-2022 19:06:04] U sula Bekhu s: A
[11-10-2022 19:17:10] S i n Hesse ink: W j zi n zo klaar

[13-10-2022 17:58:18] U sula Bekhu s: Dag al emaal, ik vind het heel vervelend, 
maa zouden ju ll e vnv een ha f uur je t ijd v rij kunnen maken om b j te praten, 
onderwe p is afspraken met coa? Kan wat m j betre t om 20uu gemeentehuis of via
teams

[13-10-2022 17:59:10] Alexande P eg Ik niet  
Is er zoveel haast b j dat het vnv moet?

[13-10-2022 18:01:17] Chr stel Lut ihuis: Ik zou kunnen
[13-10-2022 18:01:39] Chr stel Lut ihuis: Maa pas me aan
[13-10-2022 18:18:09] S i n Hesse ink: Kan het iets ee der? Heb om 20:00 nog wat
anders
[13-10-2022 18:39:01] S i n Hesse ink: 19:30?
[13-10-2022 18:39:23] Hans Te Ko ste: Ik kan de hele avond.
[13-10-2022 18:40:35] Noor je Haarman: Afwezig.
[13-10-2022 18:41:29] Hans Te Ko ste: G aag zo vroeg mogel jk.
[13-10-2022 18:41:53] U sula Bekhu s: Half 8
[13-10-2022 18:42:20] Hans Te Ko ste: A



[13-10-2022 18:42:44] Ursula Bekhuis: Ik bel Alex en noortje
[13-10-2022 18:48:20] Christel Luttihuis: 4

[14-10-2022 09:25:24] Ursula Bekhuis: Heb jullie nu allemaal gesproken, zoals 
afgesproken kan • de agenda voor 25 oktober versturen waarbij het vb er 
af gaat. Dank voor jullie input en goed weekend
[14-10-2022 09:28:33] Christel Luttihuis: Dit bericht is verwijderd.
[14-10-2022 09:29:30] Christel Luttihuis: Begrijp ik goed dat de agenda zoals in 
het presidium afgesproken blijft staan
[14-10-2022 09:29:56] Ursula Bekhuis: Ja

[24-10-2022 19:25:53] Ursula Bekhuis: <bijgevoegd:
00000088-PHOTO-2022-10-24-19-25-53.jpg>

[25-10-2022 13:21:04] Stijn Hesselink: Is er al meer bekend over het
Collegebesluit waar gister over gesproken werd? Wanneer die bijv openbaar wordt
[25-10-2022 14:13:42] Ursula Bekhuis: Ik bel je zo
[25-10-2022 14:15:50] Christel Luttihuis: Ik heb om half 3 vergadering.... Tot 5 
uur.
[25-10-2022 14:16:31] Ursula Bekhuis: Ik bedoel Stij
[25-10-2022 14:16:35] Ursula Bekhuis: Stijn
[25-10-2022 14:16:57] Christel Luttihuis: Oké... sorry... ben wel benieuwd. •

[21-12-2022 20:15:34] Jon Hermans-Vloedbeld: Ursula Bekhuis heeft Jon 
Hermans-Vloedbeld toegevoegd

[10-02-2023 16:38:28] Ursula Bekhuis: De griffie heeft zojuist een raadsbrief 
verzonden mbt de berichtgeving in de pers gisteren en vandaag rond het azc 
Albergen. Zijn jullie even op de hoogte


